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V první řadě bych chtěl poděkovat současný členům SKASu za práci kterou 

odvedli. Myslím, že směr, kterým se SKAS momentálně ubírá je správný. 

Mé cíle ve SKASu: 

 Rád bych pokračoval v podpoře digitalizování vybraných přednášek. 

 Rád bych pokračoval v podpoře studentských projektů. 

 Rád bych, aby výsledky studentské ankety byly více brány v potaz. 

 Rád bych podpořil snahy o propagaci MFF UK, jako jsou různé korespon-

denční semináře, soutěže, tábory, akce typu Matfyz Feat či Propaguj 

matfyz a další. 

 Rád bych, aby všichni vyučující měli možnost zlepšovat se ve svých peda-

gogických a didaktických schopnostech, například formou kurzů pořáda-

ných fakultou. 

  

 Nakonec bych vám všem chtěl popřát 

hodně štěstí během nadcházejícího 

zkouškového období, budeme ho po-

třebovat :-) 

PS: 


